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INFORMACE STAROSTY 
 

Připomněli jsme 70. výročí osvobození naší obce 
V úterý 5. května 2015 jsme si připomněli 70. výročí 
osvobození naší obce Rudou armádou. U této příležitosti 
jsme se sešli u pomníku na místním hřbitově, abychom zde 
položili květiny a připomněli si všechny hrůzy 2. světové 
války. Děkuji všem, kteří se zúčastnili tohoto pietního aktu. 
 
 

Hasičská zbrojnice dostane nová vrata 
Na hasičské zbrojnici dojde k výměně původních dřevěných 
vrat za sekční s elektrickým ovládáním. Důvodem je 
plánovaná obměna hasičských vozidel, která by se do 
zbrojnice výškově nevešla. Právě v druhém pololetí tohoto 
roku by k naší jednotce měla dorazit cisterna Tatra CAS 32 
od profesionálních hasičů z Rýmařova a Mercedes Atego 
CAS 20-S2Z z HZS v Českém Těšíně. 
 

Neplánovaná oprava 
Letošní zima se zásadně podepsala na stavu silničního 
mostu na soutoku Křišťanovického potoka a Lobníku. 
Mimořádná prohlídka mostu odhalila silné poškození opěr, 
které se vlivem mrazu a působení vody poškodily, a došlo 
tak k poklesu části nosné konstrukce mostu. Také stav 
náběhových křídel mostu je již několik let neutěšený. V 
současné době se připravuje položkový rozpočet k opravě, 
která by měla prodloužit životnost mostu alespoň o deset 
let. Poté je doporučena jeho celková rekonstrukce. 
 

Zdravotní středisko 
Od počátku letošního roku probíhala intenzivní jednání s 
majitelem původního zdravotního střediska na Olomoucké 
ulici o možném odkoupení tohoto objektu obcí. 
Zastupitelstvo obce do těchto jednání šlo s jasnou finanční 
představou, která se ale v počátku neshodovala s 
představou majitele, který za tento objekt chtěl 1.990.000 
Kč. Po několikerém „licitování“ jsme se shodli na kupní ceně 
ve výši 1.640.000 Kč (včetně daně z nabytí nemovitých věcí). 
V současné době se připravují všechny dokumenty, které by 
měly být schváleny na květnovém veřejném zasedání 
zastupitelstva obce. Pokud tedy schválíme koupi, začneme 
okamžitě pracovat na projektu rekonstrukce objektu. Chtěli 
bychom zde především obnovit provoz ordinací lékařů. Další 
využití volných prostor v objektu a financování rekonstrukce 
je stále v jednání.   
 

Omezení dopravy na silnici I/46 
Od tohoto týdne až do 8. 6. 2015 dojde k částečnému 
omezení dopravy z důvodu výstavby stožárů VVN 400 kV 
Krasíkov – Horní Životice. Omezení se týká silnice I/46 ve 
směru od Dvorců na Opavu ve všech místech křížení sloupů 
VVN s vozovkou. Dbejte prosím zvýšené opatrnosti a 
věnujte pozornost aktuálnímu dopravnímu značení. 

OČKOVÁNÍ PSŮ 

V sobotu 9. května 2015 bude v obci 
Dvorce provedeno hromadné očkování 
psů proti vzteklině.  

Očkování bude opět probíhat na náměstí 
u autobusové zastávky v době od 10.00 – 11.00 hod. a 
odpoledne od 16.00 – 17.00 hod. Cena za jedno očkování 
100,- Kč. Očkovací průkaz s sebou! 

   * * *    

ZÁPIS DO MŠ 

Základní škola a mateřská škola DVORCE, příspěvková 
organizace, pořádá zápis dětí do MATEŘSKÉ ŠKOLY na 
školní rok 2015 -2016. 

Zápis (odevzdání přihlášek) proběhne v MŠ ve čtvrtek       
14. května 2015 od 14.30 do 16.00 hodin. 

V mateřské škole si vyzvedněte přihlášku a potvrzení pro 
lékaře. Vyplněné formuláře přineste k zápisu. 

Formuláře si můžete stáhnout také na www.zsdvorce.cz. 

S sebou si přineste rodný list dítěte, 
kartičku pojišťovny a občanský 
průkaz. Přijímáme děti, které dovrší 
v daném školním roce 3 let. 
 
Iva Leskovjanová, vedoucí MŠ 

* * * 

 
 
 

JUBILEUM  

Životní jubileum v měsíci květnu 2015 oslaví 

paní Helena Václavíková. 

Jubilantce přejeme do dalších let hodně zdraví a štěstí. 
 

ÚMRTÍ 

Naši obec navždy opustili  

paní Irena Rupešová a pan Vlastimil Rauer. 

Pozůstalým vyslovujeme upřímnou soustrast. 

* * * 

http://www.zsdvorce.cz/
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DVORECKÉ ZPÍVÁNÍ 

Dne 28. 3. 2015 se v Turistcentru Dvorce uskutečnil 1. 
ročník hudebně zábavného pořadu Dvorecké zpívání, ve 
kterém se prezentovalo pěvecké sdružení Lobník spolu 
s dalšími účastníky.  

Naším záměrem bylo vytvořit u nás ve Dvorcích takový typ 
pořadu, ve kterém se mohou divákům předvést všichni, 
kteří se zde hudbou zabývají, ať již zpěvem nebo hrou na 
hudební nástroj.  

Jako první jsme zvolili téma Z pohádky do pohádky, 
neboť jsme předpokládali, že pohádky se většinou líbí 
starším i mladším divákům. I když si mnozí možná mysleli, 
že jde o pořad pro děti, ve skutečnosti by měl ovšem oslovit 
všechny generace, každý by si v něm měl najít to, 
co se právě jemu líbí.  

V letošním pořadu zazněly písně převážně z filmových 
pohádek, a to starší i zcela nové, lyrické i výrazně rytmické, 
některé z nich byly doprovázeny i tancem. Na kytaru nás 
doprovázela paní učitelka Ivana Hlavicová, na bicí Roman 
Kišš, na klávesy pan Jan Božovský. Vystoupila také mimo 
jiné i nadějná konzervatoristka slečna Patricie Indreiová, 
která zazpívala s vlastním klavírním doprovodem tři známé 
pohádkové písně. Obávali jsme se, aby přišlo dost diváků a 
aby se jim pořad líbil, ale obavy byly liché, diváci zaplnili 
malý sál a navíc vytvořili vynikající atmosféru tím, že nejen 
nadšeně tleskali a jinak nás povzbuzovali, ale také se v 
závěrečné písni k nám přidali, za což jim patří náš velký dík. 

 

Chtěla bych tímto poděkovat především pěveckému 
sdružení Lobník za více než půlroční přípravu a organizaci 
pořadu, ale také všem ostatním účinkujícím, paní učitelce 
Aleně Máchové a dětem z Mateřské školky, dále paní 
učitelce  Danuši Ulrychové a malým zpěváčkům z prvního 
stupně ZŠ, paní učitelce Ivaně Hlavicové a dětskému 
pěveckému sboru Základní školy Dvorce, paní učitelce 
Lence Kasperlíkové a dětem z její taneční skupiny, paní 
učitelce Janě Dvorské a jejím malým flétnistům ze Základní 
umělecké školy Dvorce, slečně Patricii Indreiové, dále paní 
Anně Hebdové, Květě Bradové, Jiřině Božovské a Drahomíře 
Hostašové za organizační pomoc, a také panu Petru 
Vojáčkovi za pořízení videozáznamu z představení, který je 
nyní zájemcům k dispozici na serveru www.youtube.com  
pod názvem Dvorecké pohádkové zpívání 28.3.2015.  Jsme 
rádi, že se představení povedlo a již nyní se těšíme na příští 
ročník, který by měl proběhnout přibližně začátkem dubna 
příštího roku a na který vás všechny co nejsrdečněji zveme. 

Za pěvecké sdružení Lobník Irena Vémolová. 

* * * 

OKÉNKO HASIČI 

Dnes opět hodnotíme činnost našich hasičů, což mně 
přivádí na myšlenku, kdo vlastně jsou dobrovolní hasiči. Je 
to historický fenomén, bez kterého se naše společnost 
nemůže obejít. Například v Bulharsku dobrovolné hasiče 
nemají. 

Vážím si práce a zájmu těchto lidí, kteří ve svém volném 
čase chrání majetky nás všech a jsou ochotni pomoci 
kdekoliv. 

V posledním období měli naši kluci několik výjezdů. Jeden 
technický výjezd do Křišťanovic, pak jsme vyčistili naši kašnu 
na náměstí a napustili vodou. V mezičase ještě pravidelně 
ošetřují techniku a také se připravovali na okrskovou soutěž 
v požárním sportu, která se letos konala v sobotu 2. května 
v Moravském Berouně. I přes nejlepší čas ve štafetě skončili 
naši borci na celkovém třetím místě, po chybě v požárním 
útoku. Ovšem radost nám udělali naši mladí, kteří předvedli 
bezchybný výkon v ukázce požárního útoku za pouhých 
23,78 sec. Tímto jim děkuji a přeji jen tak dál. Poděkování 
patří také vedoucím p. F. Kehrerovi a slečně K. Kehrerové za 
kvalitní práci s mládeží. 

http://www.youtube.com/
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Sotva si po soutěži kluci stačili odpočinout, okolo osmnácté 
hodiny vyjížděli k požáru mimo náš okres do oblasti Jívové, 
kde pomáhali likvidovat požár chaty (bylo ve zprávách TV). 
V rámci připomenutí památky sv. Floriána (4. května) 
patrona hasičů, jsme pověsili věnec na pietní kříž u 
zbrojnice. Děkujeme p. Kopřivové a p. Kubiakové  za výrobu 
věnce. 

Za výbor SDH  Bc. Josef  Gajdoš - starosta SDH  Dvorce 

* * * 

NEFUNKČNÍ ZÁŘIVKY SBÍRÁ EKOLAMP 

Vysloužilé lineární a kompaktní úsporné zářivky ani 
výbojky rozhodně nepatří do běžné popelnice na směsný 
odpad. Nejen, že se dají opětovně využít a recyklovat, ale 
navíc obsahují i malé množství nebezpečné rtuti, a proto 
nesmějí skončit na skládce.  
 
Úsporky obsahují nebezpečnou rtuť, ale i sklo, kovy a 
plasty 

Zářivky (trubicové i kompaktní úsporné) obsahují 3–5 mg 
jedovaté rtuti, která by ve vyšších koncentracích mohla 
ohrozit lidské zdraví i životní prostředí. Kromě rtuti je 
v úsporných zářivkách obsažena i řada druhotných surovin: 
hliník, mosaz a další kovy, které je možné znovu použít 
v kovovýrobě. Recyklované plasty jsou dobrou surovinou 
například pro zatravňovací dlaždice či různé plastové 
komponenty a vyčištěná rtuť je znovu využívána 
v průmyslové výrobě. Sklo se používá jako technický 
materiál, nebo dokonce pro výrobu nových zářivek. Znovu 
je tak možné pro další výrobu použít téměř 100 % 
materiálu, ze kterého byla zářivka vyrobena.  
 
Odneste úsporku „do sběru“ 

Pokud teď přemýšlíte, jak se starou úsporkou naložit a kde 
ji odevzdat k recyklaci, rádi vám poradíme. 
Nejjednodušší je odevzdat starou zářivku v elektro obchodě 
při nákupu nové. Úsporku můžete také odnést do malé 
sběrné nádoby, která je umístěna v budově Obecního úřadu 
ve Dvorcích. 
Nebo můžete nefunkční zářivku spolu s dalším 
elektroodpadem odvézt do sběrného dvora na ulici 
Partyzánská, každou středu od 15:00 hod do 16:00 hod. 

Obsluha sběrného dvora ji zdarma převezme a vloží ji do 
speciální sběrné nádoby, aby se nerozbila.   
 
EKOLAMP se postará o sběr, svoz i recyklaci 
Zpětný odběr zářivek pro naši obec Dvorce zajišťuje 
kolektivní systém EKOLAMP, který v České republice 
funguje již od roku 2005. Vytváří síť sběrných míst, přispívá 
na náklady provozu sběrného místa, plně hradí přepravu 
sběrných kontejnerů do recyklační firmy i samotnou 
recyklaci. Díky tomu ušetří obec Dvorce finanční prostředky, 
které bychom jinak museli vynaložit na recyklaci 
nebezpečných odpadů.  
 
Prostřednictvím systému EKOLAMP se během loňského 
roku podařilo recyklovat 6 milionů zářivek a výbojek. To  
představuje více než 30 kg toxické rtuti, která by jinak 
mohla znečistit vodu o objemu 79 Brněnských či dvou 
Slapských přehrad. Pomozte i vy chránit své zdraví a přírodu 
naší obce a nevyhazujte úsporky do koše. 
 
Více se o problematice nakládání s nefunkčními zářivkami 
dočtete na www.ekolamp.cz. 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

* * * 

SVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU 

bude prováděn po celý rok 1x týdně každé úterý.  

Vývoz plastu bude probíhat každý týden 
ve čtvrtek, vývoz papíru bude probíhat každých 
14 dní, vývoz bioodpadu každých 14 dní. 

 

* * * 

INZERCE 

Prodám samostatně stojící garáž. Velmi levně.  
Tel.: 732 604 039.  
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